


 
Lars Friis takkede Robert Kristiansen og til Ulla Poulsen for deres store arbejde, og overrakte dem hver især 2 flasker 
rødvin i anledning af deres afgang fra bestyrelsen. 
 
 

Punkt 4: Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
Regnskabet blev godkendt. 
 

Punkt 5: Behandling af indkomne forslag  
Forslag nr. 1 – Ændring af § 6.1 i vedtægterne. 
Forslaget blev vedtaget med 74 stemmer, hvorfor forslag 2 og ændringsforslag fra Korsør Petanque Klub bortfaldt. 
 
Vedtægternes § 6.1 ændres derfor til: 
Bestyrelsen beslutter afholdelsessted for de årlige repræsentantskabsmøder. Mødet afholdes én gang om året i 
november måned. 
 
Forslag nr. 2: Ændring af § 6.1 i vedtægterne 
Bortfaldt, da forslag nr. 1 blev vedtaget. 
 
Turneringsudvalget havde stillet en række forslag til debat med henblik på en vejledende afstemning. 
Hvert enkelte forslag og delforslag blev debatteret og derefter sat til vejledende afstemning: 
 
Turneringsudvalget Forslag nr. 3 – TU1 Holdstørrelser i Sommer Lands Turneringen (SLT) 
TU ønsker en vejledende afstemning for tilpasning af holdstørrelser i SLT. 
 
Vil man beholde 9 mandshold i Sommerlandsturneringen? Positiv tilkendegivelse fra 72 af 99 mulige  
Vil man spille 7 mands hold? Positiv tilkendegivelse fra 44 af 99 mulige  
Vil man spille 6 mands hold? Positiv tilkendegivelse fra 34 stemmer af 99 mulige 
 
 
Turneringsudvalget Forslag nr. 4: TU2: Kortere dage i Sommer Lands Turneringen (SLT) 
TU ønsker en vejledende afstemning for tilpasning af SLT således at dagene bliver kortere.  
 
1: Nuværende model bibeholdes, altså ingen ændringer.  
Positiv tilkendegivelse fra 83 af 99 mulige. 
 
2: Turneringen spredes over 7 dage, således at der kun er 2 holdkampe / dag.  
Positiv tilkendegivelse fra 15 af 99 mulige. 
 
3: TU skal udarbejde nogle modeller der kan præsenteres på REP møde 2021 eventuelt i samarbejde med en 
arbejdsgruppe  
Positiv tilkendegivelse fra 7 af 99 mulige. 
 
 
Turneringsudvalget Forslag nr.5 TU3 Corona model for Sommer Lands Turneringen (SLT) gældende for 2021 
 
Forslaget blev debatteret, men blev ikke sat til vejledende afstemning. 
 

Punkt 6: Fremlæggelse af næste års budget – herunder fastlæggelse af kontingent og licenssatser  
 
Lars Friis gennemgik budgettet, der blev godkendt uden bemærkninger. 
 
 
 
 
 






